



北京市海勤律师事务所
BEIJING HIGHKING LAW FIRM

Add: 北京市朝阳区朝阳公园南路10号院骏豪中央公园广场A1座15层
Head Office: 15/F, Building A1, No. 10 yard, Chaoyang Park south road, Chaoyang District, Beijing (100026)
Tel: 010-81963666 / Fax: 010-67251388 / Web: www.highkinglawfirm.com.cn



姓名: 陈恒
职位: 律师
邮箱: chenheng@highking.com.cn
电话: 010-81963666
传真: 010-67251388

Name: Heng Chen
Position: Lawyer
Mailbox: chenheng@highking.com.cn
Phone: 010-81963666
Fax: 010-67251388

教育背景

西北政法大学法学学士学位; 英国谢菲尔德大学商法与国际法硕士学位。

专业经历

具有跨界工作经历, 曾在中共天津市委办公厅和中国核工业集团公司下属单位工作, 担任纪检监察部主任及党支部书记等处级领导职务, 具备较强沟通协调和组织管理能力。先后在九洲律师事务所、华城律师事务所、康达律师事务所执业, 具备较强的争议解决能力。

执业领域及专长

侧重金融行业领域、矿产能源领域、房地产及建设工程领域争议解决, 私募基金、投资并购、破产重整、债务清收、不良资产处置的法律服务, 金融犯罪及职务犯罪。

工作语言

中文 英文

Education

Bachelor of Law of Northwest University of Political Science and Law.

LLM of Commercial and International Law of The University of Sheffield.

Professional Experience

With cross-border working experience, Attorney Chen has worked in the General Office of the CPC Tianjin Municipal Committee and subordinate units of China National Nuclear Industry Corporation, holding leadership positions at divisional level such as director of the discipline inspection and supervision department and secretary of the party branch. Attorney Chen has strong communication and coordination and organizational management skills. He formerly practiced in Beijing Jiuzhou Law Firm, Great Wall Law Firm and Kangda Law Firm, and has strong dispute resolution ability.

Practice Areas

Attorney Chen focuses on dispute resolution in the fields of financial industry, mineral and energy, real estate and construction engineering, private equity, investment and mergers and acquisitions, bankruptcy restructuring, debt collection and disposal of non-performing assets, financial crimes and job-related crimes.

Language Skills

Mandarin and English